
JEGYZŐKÖNYV

Készült  Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselőtestületének  2008.  06.  18.-án 
megtartott képviselőtestületi üléséről.

Jelen vannak: 
Márok Csaba polgármester
Bán Balázs képviselő
Cseke Ottó képviselő
Csizmadia Imre képviselő
Horváth László képviselő
Kis Attila képviselő
Korompai Tamás képviselő
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő
Sóki László képviselő
Tarány Sándor képviselő
Szántó István képviselő
Töttős Tibor képviselő
Virág Attila képviselő
Dr. Woth László jegyző
Kácsor Zsuzsanna jegyzőkönyvvezető

Márok  Csaba      polgármester  köszönti  a  megjelenteket.  Megállapítja,  hogy  Mezőfalva 
nagyközség  képviselőtestülete  13  fővel  határozatképes.  A  kiküldött  meghívóban  szereplő 
napirendet ajánlja megtárgyalásra. 

A képviselőtestület a napirendre tett ajánlást 13 igen szavazattal elfogadta.

Napirend:

   1.) Tájékoztató a Vízi-közmű Társulat tevékenységéről  

     Előadó: Csizmadia Imre a társulat elnöke

 Egyebek, bejelentések
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   1.) Tájékoztató a Vízi-közmű Társulat tevékenységéről  

Csizmadia Imre képviselő, a napirend előadója köszönti a testületet. Ismerteti írásban leadott 
tájékoztatóját, és hozzáteszi, hogy a munka végeztével aránylag minden elkészült, az I. ütem 
befejeződött. Jelenleg mindenki számlája fizetve van, a nem fizetőket pedig újra felszólítják. 

Kérdést tettek fel: Horváth László, Szántó István, Kis Attila, Masinkáné Baranyai Mariann, 
Virág Attila képviselők.

Csizmadia Imre képviselő elmondja,  hogy a  Vörösmarty u.  18.  sz.  előtt  a  gerincvezeték 
egybeesik a lakók kifolyójának szintjével, ez okoz dugulást, ennek helyreállítása folyik. Az 
aszfaltozások, kátyúk kifoltozása és a körforgók kátyúzása is elkészült. 
Illegális csatornahasználat létezik, de nem bizonyítható, míg nincs tettenérés. A talajterhelési 
díj nem visszatartó erejű, véleménye szerint környezetvédelmi alapot kellene létrehozni. A 
dugulások tekintetében úgy gondolja, hogy amíg a lakosság nem nő fel a csatornarendszer 
előírásnak megfelelő használatához, addig nem lesz jobb. A csatornarendszerben nem egyszer 
faágak, és egyéb oda nem illő anyagok kerülnek. 

Borbély  Anikó aljegyző  tájékoztat  arról,  hogy  a  környezetvédelmi  bírságot  ágazati 
jogszabály állapít meg, erre rendeletet nem lehet alkotni. Az elkövetőt tetten kell érni, bírság 
államigazgatási  eljárásban  kiszabható.  Tudomása  szerint  az  önkormányzat  rendelkezik 
környezetvédelmi alappal. 

Márok Csaba     polgármester más kérdés nem lévén, a Vízi-közmű társulat tevékenységéről 
szóló tájékoztatót elfogadásra javasolja. 

A képviselőtestület a Vízi-közmű társulat tevékenységéről szóló tájékoztatót elfogadta.

Márok  Csaba     polgármester  tájékoztat  arról,  hogy  az  Irányító  Hatóságnál  jelezték,  hogy 
nagyon  jó  dolog  az,  hogy  Mezőfalván  még  megvan  a  Vízi-közmű  Társulat.  Mezőfalva 
egyhangúlag döntött  a koncessziós eljárás határidejének módosításáról,  ezt  a többi testület 
nem tette meg.  Az útvonaltervet kiküldte a testületnek, mely egy komoly szakmai munka. A 
testületek  döntése  után  Dr.  Littmann Éva az SDR Kft  közbeszerzési  szakértője  nem akar 
tovább részt venni a munkában. Sajnálatos lenne, ha elveszítenénk a jó szakembereket. 

Egyebek, bejelentések:

Márok  Csaba  polgármester  Daruszentmiklós  község  iskolai  társuláshoz  csatlakozásának 
szakértői  véleményét  ismerteti,  melyen  a  testület  írásban  megkapott.  Ezt  az  anyagot 
továbbítani kell a Megyei Közgyűlés elnökének. 
Tájékoztat  továbbá  arról,  hogy  Perkáta  község  képviselőtestülete  csatlakozási  szándékát 
jelezte a társuláshoz. Ezzel kapcsolatban tegnap Perkátán voltak az iskolaigazgatóval,  és a 
PEB elnökével. Ezután tartottak szavazást is, melyről van jegyzőkönyv. E szerint a társulási 
szándék támogatottsága nem teljes. A perkátai kollektíva 65 fős, az iskola és óvoda összesen. 
Véleménye  szerint  nagyon  nagy  feladat  ennyi  emberrel  foglalkozni,  és  Kondor  Lászlóné 
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megválasztott óvodavezető válaszában is ez hangzott el.  Hantos község sem szeretné látszat 
társulással veszélyeztetni a jól működő társulást. A pénzügyi vezető véleménye, hogy már így 
is elég átláthatatlan a társulás, további csatlakozást már nem tart szerencsésnek. 

Tarány Sándor képviselő szerint  udvarias levélben kellene leírni,  hogy miután nemrégen 
társultunk két településsel, nem tudjuk hogyan alakul az társult intézmények irányítása, nem 
áll módunkban új település csatlakozását elfogadni, de a tárgyalásoktól nem zárkózunk el. 

Bán  Balázs  képviselő  szerint  elsősorban  szakmai  kérdésekről  kell  beszélni,  elbírja-e  a 
negyedik szereplőt. Az óvodavezető és az iskolaigazgató véleménye szerint nem. Ettől oka 
fogyott a gazdasági vizsgálat.

Márok Csaba     polgármester javasolja, hogy határozatban fogalmazza meg a testület,  hogy 
megfelelő előkészítés miatt nem támogatja a képviselőtestület Perkáta község csatlakozását az 
intézményi társuláshoz. 

A képviselőtestület a javaslatot 13 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

61/2008.(VI. 18.) Ök.sz Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete megtárgyalta Perkáta 
község  Képviselőtestületének  előterjesztését  arra  vonatkozóan,  hogy  a  település 
általános iskolája és óvodája társult intézményként csatlakozzon Mezőfalva – Hantos 
Iskola és Óvodafenntartó Intézményit Társulásához. 

Mezőfalva  Képviselőtestülete  megállapította,  hogy  a  kérelem  –  alapos  vizsgálat 
nyomán – jelenleg nem teljesíthető az alábbi okok miatt:

- csatlakozni  kívánó  intézmények  nagysága  miatt  jelenleg  nem  illeszthető  az 
Intézményi  Társulás  struktúrájába,  ezért  azt  felül  kell  vizsgálni  és  a  lehetséges 
megoldási módokat meg kell vitatni és kijelölni.

- a  társulási  elképzeléseket  és dokumentumokat  szakértővel  véleményeztetni  kell,  a 
dokumentumokat  (megállapodásokat)  át  kell  dolgozni és mind a fogadók, mind a 
csatlakozni kívánók részéről el kell fogadtatni az illetékes fórumokkal.

- a  kialakult  elképzelésekhez  teljes lakossági és pedagógusi  támogatás  megszerzése 
szükséges a testületi akaratok támogatására, stb.

-
Tekintettel arra, hogy a Közoktatási törvény rendelkezései szerint tanév közben nem 
lehetséges átszervezést végrehajtani és a fenti feladatok tapasztalataink szerint 2008. 
szeptember  1-ig  nem  végezhetők  már  el,  ezért  megismételve  további  tárgyalási 
készségünket a fentiek szerint kellett döntenünk.

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: azonnal
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Márok Csaba     polgármester  emlékeztet  arra,  hogy az  elmúlt  ülésen  Szervezeti  Működési 
Szabályzat  módosítását  a  testület  elnapolta.  A  rendeletet  a  módosításokkal  egységes 
szerkezetben elkészült, ezt írásban megkapta a testület. A rendelet elfogadására név szerinti 
szavazást kér.

A képviselőtestület: 
Márok Csaba polgármester igen,
Bán Balázs képviselő igen,
Cseke Ottó képviselő igen, 
Csizmadia Imre képviselő igen, 
Horváth László képviselő igen,
Kis Attila képviselő igen,
Korompai Tamás képviselő igen,
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő igen,
Sóki László képviselő igen,
Tarány Sándor képviselő igen,
Szántó István képviselő igen,
Töttős Tibor képviselő igen,
Virág Attila képviselő igen szavazatával – 13 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta:

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselőtestületének 
6/2008.(VI. 20.) rendelete 

a képviselőtestület szervezeti és működési szabályzatáról szóló 10/2007. (III.23.) rendeletének 
módosításáról

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  a  helyi  Önkormányzatokról 
szóló  1990.  évi  LXV.  tv.  18.  §.  (1)  bekezdésében  kapott  felhatalmazás  alapján  a 
képviselőtestület  szervezeti  és  működési  szabályzatának  (továbbiakban:  SZMSZ) 
módosításáról a jegyzőkönyvnek mellékletének megfelelő rendeletet alkotja.

Márok Csaba Dr. Woth László
polgármester        jegyző

Bán Balázs képviselő,  az  Oktatási  Kulturális  Bizottság  elnöke  elmondja,  hogy az  iskola 
beszámolója  kapcsán  felmerült,  hogy  Mezőfalva  kitüntetettjeinek  márványtáblát  kellene 
állítani, ahol megemlékeznének róluk. Ez jelenleg az iskolában, papírtablón van, ez méltatlan 
állapot, melyen változtatni kell. 

Csizmadia  Imre képviselő  szerint  a  községházán  kellene  elhelyezni  a  márványtáblát, 
melyhez előzetes felmérés után kéri a testület segítségét saját tiszteletdíjuk terhére.
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Márok Csaba     polgármester  elmondja,  hogy van márványtábla,  melyet  még Varga László 
polgármester rendelt meg, erre rá lehet tenni a kitüntetettek névsorát. 

Horváth  László     képviselő  a  tábla  elhelyezését  a  József  nádor  szobor  környékén  tartja 
legjobbnak. 

Tarány Sándor képviselő kérdezi, hogy a megrongált buszmegálló mikor lesz helyreállítva? 
A Székesfehérvár felőli helyiségtáblát ellopták, mikor pótolják? Kéri, hogy a házasságkötő 
teremben is legyen légkondicionáló, valamint, hogy a testületi ülést napján már ne küldjenek 
e-mail-ben anyagot. 

Márok  Csaba     polgármester  tájékoztat  arról,  hogy  a  buszmegálló  helyreállítására  és  a 
helyiségtáblák pótlására hamarosan sor kerül, a házasságkötő terem légkondicionálóval való 
ellátása folyamatban van. 

Kis  Attila képviselő  szükségesnek  érzi  egy  személy  megbízását  a  rendezvények 
hangosításával,  aki  egyben  ennek  felelőse  is  lenne.  A  szőlőhegyi  buszmegállók  padjai 
elhasználódtak, deszkák pótlásával és festéssel rendbe kell tenni.

Márok Csaba     polgármester tájékoztat  arról,  hogy a hivatal  technikai brigádja sok munkát 
végez.  A  templom  bejáratához  került  egy  olyan  tábla,  melyre  azoknak  az  elhunytaknak 
temetési értesítőjét is  ki lehet tenni, akik nem tartoznak a Római Katolikus egyházhoz..
A faluban Tóth Viktor személyében rendőri jelenlét van, igazoltatások történnek. 

Virág  Attila képviselő  beszámol  arról,  hogy  környezetvédelmi  konferencián  vett  részt 
Dobrádi Istvánné műszaki előadóval, ahol katasztrófa-védelmisek is képviseltették magukat. 

Márok Csaba     polgármester más megtárgyalandó ügy nem lévén az ülést bezárta.

K.m.f.

Dr. Woth László Márok Csaba
       jegyző  polgármester
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